
1Kulturní komise 
RMČ Brno-Líšeň

Z á p is
z jednání Kulturní komise, konané dne 6. 4. 2023 od 17:00 hodin v malém sále 

radnice MČ Brno-Líšeň

Přítomni: Přítomni: Hana Sosíková, Jaroslava Vorálová, Josef Šiška, Veronika Buchtová, Dita
Prokešová, Sylva Marková, Eva Svobodová, Zbyněk Stejskal
Nepřítomen a omluven: Ladislav Valášek -  pracovní vytíženost
Hosté: radní pro kulturu Šárka Zemanová, zástupce spolku NS Líšňáci -  Alena Kučerová

Navržený program:

a) zahájení, prezenční listina

b) odsouhlasení a případné doplnění bodů programu

c) zástupci spolku Národopisného souboru Líšňáci,z.s. a přínos jejich aktivit pro občany m.č. 
Brno-Líšeň -  komentář k podané žádosti o dotace r.2023, dotazy členů KK k využití přidělené 
finanční částky, výhled činnosti do budoucna

d) určení dalšího přizvaného spolu na květnové jednání

e) informace z RMČ -  paní radní pro kulturu Šárka Zemanová

f) informace z Kulturního centra Kotlanka -  pan ředitel Kročil, případné dotazy k Ceníku nájmů 
Orlovny (KK vzato na vědomí formou per rollam ke dni 20. 3. 2023)

g) diskuze - závěr

Ad a) pro/proti/ zdržel se
Jednání KK zahájila její předsedkyně paní Sosíková. Konstatovala, že Ing. Valášek se omluvil 
zjednání KK z důvodu pracovní vytíženosti, ale dle prezenční listiny je komise v počtu členů 8 
usnášeníschopná. Seznámila členy s upravenou prezenční listinou, z které bude jasná účast 
případná neúčast na jednání KK

Ad b)
Členové odsouhlasili navržený program KK konané dne 6. 4. 2023. Nikdo z přítomných 
nenavrhl doplnění programu

8/0/0

Ad c)
Předsedkyně paní Hana Sosíková přivítala na jednání KK paní Alenu Kučerovou, vedoucí a 
choreografku v jedné osobě, Národopisného souboru Líšňáci. Paní Kučerová podala podrobné



informace o činnosti spolku, seznámila členy komise sv izí spolku v roce 2023 a 
s problematikou pořizování krojů. Národopisný soubor Líšňáci, z.s. sdružuje taneční složku ve 
věkové kategorii od 15 let, Dětský národopisný soubor Líšňáček a Cimbálovou muziku Líšňáci. 
Tyto tři složky spolku se aktivně podílejí na konání kulturních akcí v Líšni např. Líšeňské hody, 
Ostatky, Národopisná slavnost Františka Svobody a Josefa Trávnička. Reprezentují m.č. Líšeň i 
na Mezinárodním folklórním festivalu.
Ze strany členů KK byly kladeny různé dotazy na činnost spolu, zejména na využití finančních 
prostředků z dotace z rozpočtu m.č.

p. Marková vznesla dotaz na neaktualizovaný výpis z OR, na který KK poukazovala v loňském 
roce
p. Kučerová-spolek musí přepracovat stanovy, odměna za právní služby je 20.000 korun a na 
to spolek nemá finanční prostředky, přesto už jsme učinily určité kroky a do příštího roku bude 
OR v pořádku
p. Marková-proč si nežádáte i o dotace na Magistrátu v Brně?
p. Kučerová-neobsáhneme to personálně
p. Marková-máte udělanou pasportizaci krojů?
p. Kučerová-máme částečnou
p. Stejskal-co by znamenalo pro váš spolek, kdyby m.č. dotaci nepřiznala?
p. Kučerová-výrazné omezení činnosti souboru
p. Stejskal-strategie pořizování a půjčování krojů?
p. Kučerová-v souboru je 12 aktivních párů, v dětském souboru mezi 30-40 dětí, někdo si 
nemůže z finančních důvodů dovolit kroj pořídit. Soubor pro členy pořizuje jiné varianty krojů 
např. zimní, pracovní.
p. Stejskal-máte povědomí, kolik krojů spolek bude ještě potřebovat?
p. Kučerová-nemám
p. Stejskal-jaká je finanční odměna spolku za akce v Líšni-hody, ostatky?
p. Kučerová-máme vlastní zdroje 50.000 korun. Za ostatky si fakturujeme 17.000 korun, za 
hody si fakturujeme 18.000 korun

Ad d)
Na květnové jednání KK bude pozván spolek Líšeň sobě, z. s.

8/0/0
Ad e)
p. Zemanová seznámila členy KK s informacemi z RMČ. Rada ve spolupráci s KCL připravuje 
Líšeňské hody 2023, Ostatky 2024. Aktuální akce 30.4. -  „Čarodějnice", akce se bude konat v 
„Rokli" a při té příležitosti bude slavnostně otevřena kavárna ve 14:00 hodin, od 19:00 zapálení 
ohně, od 20:00 živá hudba. 3.6.2023 se bude konat Dětský den, který se koná ve spolupráci se 
sportovní komisí. 18.4.2023-Sokolská akademie od 17:00-vstupné dobrovolné.

Ad f)
Ředitel KCL p. Kročil nebyl přítomen na jednání KK, případné dotazy k jím zaslaným materiálům 
KCL (nájmy Orlovna), které byly mimořádně KK vzaty na vědomí per rollam (viz př. č. 2 a 3), ke 
dni 20. 3. 2023, budou projednány na příštím zasedání KK.
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Ad g)
Paní Vorálová byla pověřena vypracovat a předložit komisi harmonogram národopisné 
výstavy, která se bude konat v termínu od 1. 12. 2023 - 31. 1.2024 a to do příštího jednání KK.

Předsedkyně komise v 19:05 poděkovala přítomným členům za účast na jednání KK a 
rozloučila se.

V Brně dne 8. 4. 2023

Přílohy: č. 1 prezenční listina, č. 2 zápis mimořádného jednání per rollam ke dni 20.3.2023 
nájmy Orlovna, č. 3 ceník nájmů Orlovna - KCL

Zapsala: Jaroslava Vorálová Hana Sosíková předsedkyně KK

Poznámka -  upozornění: apeluji na vás, prosím reagujte na zaslání zápisu k odsouhlasení 
nejpozději do 11. 4. 2023 (úterý) ode dne zaslání -  pokud neobdržím vaše připomínky v 
tomto termínu, budu brát znění zápisu jako odsouhlasené. Takto členy KK schválený zápis 
zašlu spolu s přílohami jako konečnou verzi všem členům KK, stálým hostům komise a 
pověřeným úředníkům MČ Brno-Líšeň.

penasova



6. 4. 2023Kulturní komise -prazenčni listinu ze dnepř. č. 1

jméno podpis
omluvená
neúčast
datum

neomluvená neúčast na zasedáni poznámka
datlím datum datum datum datum

Hana Sosíková ' l / '

Jaroslava Vorálová
i W f e b O

Ladislav Valášek omluvgp
6. 4. 23 

pracovní 
vytíženost

Josef Šiška " V  /  /
v  /A í .A ^ z

Veronika Buchtová /
Dita Prokešová j /

• Sylva Marková
/

Eva Svobodová
i J W t  ( / 2.2.23 on line 

důvod osobní - lázně

Zbyněk Stejskal

hosté přizvaní k jednáni stáli hosté jednáni

jméno podpis
—r-------- :----------

organizace

^1 'd t-J -č í }J ;

jméno podpis

Břetislav Štefan 
starosta obce

Alena Stejskalová 
místostarostka

ŠárkaZemanová 
radní pro kulturu

Michal Kročil 
ředitel KCL

Hana Sosíková 
předsedkyně komise

vypracovala Sos 23
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Kopie a průběh korespondence - KK - odsouhlasení - Ceník nájmů Orlovny + komentář - na vědomí KK 1

Zdravím všechny,
a zasílám výsledek vyjádření členů KK - beru na vědomí - k materiálům (viz níže), které komisi zaslal k posouzení 
ředitel KCI - pan Kročil.

Usnesení proběhlo z nedostatku času k požadovanému vyřízení do zasedání RMČ (KK má plánované zasedání 6. 4. 
2023), a k času školních prázdnin (možné čerpání dovolených), způsobem per rollam. Nadpoloviční počet členů se 
vyjádřil beru na vědomí. Správnost jednotlivých vyjádření je možné ověřit přímo u členů KK.

Přeji pěkné a hlavně zdravé dny - Hana Sosíková, předsedkyně KK.

Odsouhlasení zaslaných materiálů ve formě beru na vědomí - kopie emailů členů KK:

15. 3. 2023 - Hana Sosíková - beru na vědomí, souhlasím
15. 3. 2023 - Lanova.Jaroslava@seznam.cz - Jaroslava Vorálová - Ahoj, beru na vědomí ceník nájmů Orlovny Jarka
15. 3. 2023 - sylva@v2atelier.com - Sylva Marková - Dobrý den, paní Sosíková materiály jsem prostudovala a beru je 
na vědomí. S pozdravem Sylva Marková
16. 3. 2023 - ditaprokesov@seznam.cz - Dita Prokešová - Dobrý večer, souhlasím. S pozdravem Prokešová
17. 3. 2023 - beral@ em ail.cz -V. Buchtová - Dobrý den, nemám k zaslanému podkladu připomínek. S pozdravem. 
Veronika Buchtová
19. 3. 2023 - zbyna@centrum.cz - Zbyněk Stejskal - Dobrý den, přiložený materiál beru na vědomí. S pozdravem 
Zbyněk Stejskal Odesláno z iPadu
20. 3. 2023 - allcon.groupe@gmail.com - Josef Šiška - Za mě, beru na vědomí. Děkuji Josef Šiška
20. 3. 2023 - valasek.l@volny.cz - Ladislav Valášek - Děkuji za zaslání, jsem pro bereme na vědomí. S pozdravem Ing. 
Ladislav Valášek

20. 3. 2023 - svobeva@atlas.cz - Eva Svobodová - Dobrý den, rada to může projednat i bez stanoviska komise, 
protože komise nezasedala. Myslím, že by pan ředitel měl záměr komisi představit a pak by měla být k věci rozprava 
Podle jednacího řádu hlasování mailem není možné. Eva Svobodová.

kopie odpověď paní Svobodové 20. 3. 2023 - deborahasnah@seznam.cz -

Komu: svobeva@atlas.cz
Kopie:
krocil@kclisen.cz, stejskalova@brno-lisen.cz, sarka.zeman@seznam.cz, Lanova.jaroslava@seznam.cz,
Valasek.l@volny.cz, allcon.groupe@gmail.com, beral@ email.cz, Ditaprokesov@seznam.cz, sylva@v2atelier.com, 
Zbyna@centrum.cz, stejskalova@brno-lisen.cz, stefan@brno-lisen.cz

Zdravím všechny a ke komentáři paní Svobodové (sice nejsem právník a snad se nepletu), a uvádím:
občanský zákoník nabízí možnost usnesení i mimo shromáždění. Forma probíhá v písemné formě, tzv. "způsobem 
per rollam". I nadále by mělo zůstat základem rozhodování zasedání shromáždění. Pokud ovšem není možné 
shromáždění realizovat nebo svolané shromáždění nebude usnášeníschopné, zákon nabízí možnost rozhodování 
mimo shromáždění ve všech případech.

Dále - požadavek pana ředitele KCL bychom měli projednat dle Pravidel vztahů příspěvkové organizace a MČ Brno- 
Líšeň.
Nicméně, v tomto daném případě de facto nehlasujeme, ale svým souhlasem vyjadřujeme, že zaslané materiály 
bereme na vědomí, do vypracovaného ceníku KCL nemůže KK zasahovat (je pouze poradní orgán), může nájmy 
posoudit, prodebatovat úpravy, ale rozhodnutí náleží RMČ, potažmo Zastupitelstvu a tak, jak jsem uvedla v úvodním 
přípisu, pan ředitel Kročil jistě rád případné dotazy členů KK našem zasedání přiblíží.

Z reakce paní Svobodové usuzuji, že zaslané materiály v tomto vypracování KCL nebere na vědomí a její vyjádření 
připojím k vyjádření nadpoloviční většiny ostatních členů KK.
Pěkné a hlavně zdravé dny - Sosíková
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Materiály pana ředitele KCL Kročila - přeposláno členům KK - viz př. č. 3 2

Zdravím kolegové a přeposílám níže uvedené - viz kopie emailu a příloha.

Vzhledem k tomu, že materiály musí projít naší KK (bereme na vědomí), požádal mne pan ředitel Kročil o urychlené 
projednání tak, aby námi odsouhlasené materiály, mohly být zařazeny do nejbližšího jednání RMČ. Žádám vás tedy o 
odsouhlasení písemnou formou prostřednictvím emailu na mou eadresu nejpozději do pondělí (20. 3. 2023), a to do 
18.00 hod. Za pochopení situace děkuji, přeji pěkné a hlavně zdravé dny - Sosíková, předsedkyně KK

PS - tento materiál pouze bereme na vědomí, nicméně pokud máte zájem o nějaké doplňující informace, není 
problém otázat se pana ředitele Kročila přímo na našem plánovaném zasedání KK, bod bude zařazen do programu 

---------- Původní e -m ail-----------

Od: Michal Kročil <krocil@kclisen.cz>

Komu: Sosíková, Hana <deborahasanah@seznam.cz>

Datum: 15. 3. 2023 12:29:14

Předmět: Ceník nájmů Orlovny + komentář - na vědomí KK

Vážená paní Sosíková,
v příloze vám zasílám Ceník nájmů na Orlovně + komentář k zaslání na vědomí členům Kulturní komise.
Děkuji a zdravím.

PhDr. Michal Kročil
ředitel
tel.: 731 564 418
e-mail: krocil@kclisen.cz
Kulturní centrum Líšeň, p. o.
Kotlanova 7, 628 00 Brno-Líšeň
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